
Gemeente Stichtse Vecht  
Per mail 29 oktober 2014 
 
Beste meneer Steutel, 
 
Op 24 september heeft U aan de Dorpsraad Vreeland een toelichting gegeven over 
de stand van zaken met de ontwikkeling op het CSV terrein. De Dorpsraad gaf van 
haar kant aan dat zij al sinds 2008  intensief met het CSV terrein bezig is en dat een 
aantal zaken volgens de Dorpsraad uitgangspunt zouden moeten zijn bij de 
plannenmakerij. 
 

1) Het parkeerterreintje aan de Boterweg moet in de (bestemmings) plannen 
worden meegenomen. Hier ligt een kans om het aanzicht van de Boterweg te 
verfraaien. 

2) Het parkeerprobleem op de Boterweg kan worden opgelost door voldoende 
parkeerplaatsen aan te leggen in een, uit het zicht gelegen, parkeerkoffer in 
het binnengebied van het CSV terrein. 

3) Het karakter van de Boterweg (hoger gelegen dijk naar de Vecht ) moet 
worden gehandhaafd en verstrekt. De bebouwing langs de Boterweg zou 
kunnen worden doorgezet ter plaatse van het bestaande parkeerterreintje, met 
kleine woningen van een laag met een kap. Deze lager liggende woningen 
zouden, net zo als de bestaande woningen langs deze zijde van de Boterweg, 
kunnen worden ontsloten met een brug. 

4) Bij voorkeur de hoge wilgen aan de noordzijde van het terrein langs het water 
handhaven. Zij bepalen mede de sfeer langs het Molenpad en het kerkje. 

 
Bijgaand ter verduidelijking van onze ideeen een indicatieve schets. 
Wij hopen hiermee een positieve bijdrage te geven aan de ontwikkeling van het CSV 
terrein. 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de Dorpsraad Vreeland, 
Joost de Haan 
	  
	  



	  


